
Arsm0teprotokoll 2024 

BKA Alesund og omegn avholdt arsm0te 14.03.2024 

Tilstede: Karen Elise Matheson, Harald 0degard, Fride Rudi, Monica Eide, Harriet Lange og ett 
medlem. 

Leder Karen Elise Matheson 0nsket velkommen. 

1. lnnkalling og sakliste ble godkjent 

2. Monica Eide ble valgt til m0teleder, Harriet Lange ble valgt til referent, Harald 0degard og 
Janne Leonora Eilertsen ble valgt til a skrive under protokollen. 

3. Arsmelding 
Arsmelding 2023 ble gjennomgatt og godkjent med visse presiseringer. Endelig 
arsmelding vii ligge pa BKAs hjemmeside under BKA Alesund og omegn lokallag og pa 
Smartorg pa BKA Alesund og omegns side. 

4. Regnskap 
Regnskap 2023 ble delt ut og gjennomgatt. Regnskapet er kontrollert og godkjent av et av 
lagets medlemmer, Lars Martin Thommassen. Arsm0tet godkjente regnskapet. 

5. Presentasjon og innstilling fra valgkomiteen. 
Fride Rudi representerte valgkomiteen. Komiteen har hatt kontakt pa telefon med et stort 
antall medlemmer, bade medlemmer bosatt i Alesund og i andre kommuner tilknyttet vart 
lokallag. Aile har svart at det ikke er aktuelt for dem a sitte i lokallagets styre for 2024. 
Valgkomiteen hadde derfor ingen innstilling a presentere pa arsm0tet. Dette ble tatt til 
etterretning. 

6. lnnkommet forslag 
Fride Rudi leste opp sitt forslag, se vedlegg 2 i arsm0tedokumentene. Forslaget foreslar a 
endre organisasjonsstrukturen i BKA Alesund og omegn til a fungere som en gruppe, med 
l0sere tilknytning til BKA sentralt. Forslaget kunne ikke stemmes over pa arsm0tet da det 
kom inn for seint i henhold til mottaksfristen som ble gitt i arsm0teinnkallingen. Arsm0tet 
0nsket likevel a dmfte forslaget, fordi det ble sett som et konstruktivt forslag til arsm0tet om 
hvordan BKA Alesund og omegn kan drives videre som en gruppe, uten at vi har et forme It 
styre tilgjengelig. 

Karen Elise Matheson informerte om styrem0te 5. mars 2024, hvor Fride Rudis forslag 
ogsa ble dmftet og f0lgende forslag for videre drift ble foreslatt: 
Alt. 1. Endre organisasjonsstrukturen til a drifte laget som en lokal gruppe, med l0sere 
tilknytning til BKA sentralt. 
Alt 2. A fortsette driften som et lokallag. 
Styret (pa styrem0te 5. mars) foreslo a kalle inn til et ekstraordincert arsm0te. Styret sendte 
dette til BKA sentralt og ba om synspunkt pa hvilke muligheter de mener vi har videre. 
Karen Elise Matheson refererte fra telefonkontakten med medlemmer av landsstyret (Linda 
Parr og Alf Engdal). De mener Fride Rudis forslag ikke kan realitetsbehandles av arsm0tet 
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fordi det kom inn for seint. Alternativ 1 kan ikke legges tram pa et ekstraordincert arsm0te 
da det blir sett pa som et oppl0sningsforslag, ref. § 12 i vare vedtekter. BKA sentralt 
anbefaler at vi avholder et ekstraordincert arsm0te, der vi foreslar at en videref0rer 
lokallaget. Videre b0r vi foresla en vedtektsendring som gj0re dette mulig, (ref. antall 
styremedlemmer). 

Det kom tram under dr0ftingen at arsm0tet opplevde a ikke ha fatt et klart svar pa om deter 
mulig a «fryse» laget for ett ar. BKA sentralt har anbefalt a ikke gj0re det. Arsm0tet gikk 
derfor inn for a ta ny skriftlig kontakt med BKA's Ieder Linda Parr for a fa en entydig 
avklaring av sp0rsmalet om a «fryse» laget i ett ar. Dette gj0r Fride Rudi. 

Et medlem fremmet forslag om at det innkalles til ekstraordincert arsm0te hvor det foreslas 
vedtektsendring angaende antall medlemmer i lokallagsstyret. Pa den maten kan vi bruke 
tiden tram til ekstraordincert arsm0te til a pr0ve a finne et styremedlem og et varamedlem. 

Arsmetet fattet slikt vedtak: Det avholdes ekstraordinmrt arsmete 6. mai kl. 17.00. 
lnnkalling med fullstendig sakliste og sakspapirer sendes medlemmene 2 uker fer. 
Bakgrunnen for dette er at vi per i dag ikke har grunnlag for a foreta valg av nytt 
styre. Hvis Ia get skal drives videre av de to som ikke star pa valg i ar, rna vedtektene 
om antall styremedlemmer end res. Skal lokallaget drives videre, rna vi ha minimum 
ett styremedlem til, med funksjon som ekonomiansvarlig/kasserer, og ett 
varamedlem. Dette skal det sittende styre arbeide med fram til ekstraordinmrt 
arsmete. 
Sittende styre forlenger sitt virke ti l det ekstraordinmrt arsmete 6. mai 2024. 

Arsmetet fattet videre vedtak om at arsmetet 2024 avsluttes uten at disse sakene pa 
saklista behandles: 

Sak 7. Sittende styres forslag til arbeidsplan. 
Sak 8. Valg 
Sak 9. Oppsummering av sp0rreunders0kelsen til medlemmene i BKA Alesund og omegn. 

F0r arsm0tet ble avsluttet, fikk vi kopi av svarene pa medlemsunders0kelsen som 
ble utf0rt sist i februar/i begynnelsen av mars 2024, fra Harald 0degard . 
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referent protokollvitne 


